
Protokół Nr 68/10
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 21.10.2010 r. 
Obecni Członkowie Komisji :
1.Genowefa Pohoska -
2. Anna Klepacz -
3.Zofia Ujma - 
4. Tadeusz Bierowski –
5. Piotr Tyrawa - 
Nieobecni usprawiedliwieni: Bierowski Tadeusz (pobyt w szpitalu)
Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
1. Pani Skarbnik G. Nawalaniec 
2. Pan Burmistrz Miasta M. Górecki

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie wniosków organizacji pozarządowych na dofinansowanie ich działalności ww 
roku 2011.

2. Rozpatrzenie pisma Parafii pw INMP w Kowarach w sprawie zabezpieczenia środków w 
roku 2011 na remont zabytkowego kościoła w Kowarach.

3. Rozpatrzenie pisma Prywatnego Przedszkola Krokodyl Schnapii o zwiększenie w roku 2011 
dotacji z 75% na 100%.

4. Rozpatrzenie pisma Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej  ul.  Jagiellońskiej  w Kowarach o 
uwzględnienie w budżecie roku 2011 budowy parkingów na osiedlu przy ul. Jagiellońskiej 
Nr 3, 5, 7 w Kowarach.

5. Rozpatrzenie pisma Komendy Miejskiej Policji w Jeleniej Górze o przyznanie w budżecie 
roku 2011 środków finansowych dla policji jeleniogórskiej.

6. Rozpatrzenie wniosku Pana Piotra Tyrawy o ujęcie w budżecie Miasta w roku 2011 zadania 
„Budowy parkingów przy ul. Bema i Topolowej.

7. Rozpatrzenie wniosków Komisji Ładu i Porządku o ujęcie ich w projekcie budżetu na rok 
2011. 

8. Sprawy różne.

STRESZCZENIE PRZEBIEGU OBRAD

Ad1 i Ad2

Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Komisji witając wszystkich przybyłych. Przedstawiony 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. Następnie Przewodnicząca poinformowała ,że w dniu 
14 10.2010r odbyło się robocze spotkanie w sprawie wniosków organizacji pozarządowych na 
współfinansowanie ich działań w roku 2011. W spotkaniu tym uczestniczyli: Pan Burmistrz M. 
Górecki,  Pani Skarbnik G. Nawalaniec, Kierownik BPRiP.  Bartosz Lipiński, Sekretarz Zespołu 
Konsultacyjnego d/s współpracy z organizacjami pozarządowymi A. Weinke oraz G. Pohoska 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej. Dalej przedstawiła propozycję kwot , jakie w/g zespołu 
roboczego można przeznaczyć dla poszczególnych stowarzyszeń w roku 2011 na realizację ich 
zadań. Komisja ustosunkowała i zaopiniowała pozytywnie przedstawione  propozycje w 
następujący sposób:

1. Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Koło nr3 w Kowarach-1000 zł.
2. Tow. Przyjaciół Dzieci, Koło Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski    -         1 300zł.



3. Stowarzyszenie Miłośników Kowar                                                        -     10 000zł.
4. Polski  Związek Hodowców Gołębi Sekcja nr 4                                     -       1 000 zł.
5. Stowarzyszenie Sportowo- Społeczno- Kulturalne PRO                       -       2000zł.

plus działania gminy
6. Stowarzyszenie „Eurojedynka”                                                                -      4 000 zł. 

plus środki z Komisji Przeciwalkoholowej
       7.Stowarzyszenie Tenisa Ziemnego „Return”                                               -     1 500 zł.
        8.Stowarzyszenie Romów w Kowarach                                                         -       600 zł
        9.Stowarzyszenie Twórców i Artystów w Kowarach                                   -    1 000 zł.
     10.Fundacja na Rzecz Rozwoju Wrocławskiej Tkaniny Artystycznej          -    5 000 zł.
     11.Grupa Karkonoska GOPR                                                                           -    1 000 zł.
     12.Upowszechnianie kultury fizycznej wśród dzieci, młodzieży oraz 
          Dorosłych- mieszkańców gminy Kowary w roku 2011 ( zlecenie tego      - 12 000 zł.
          zadania przez Miasto w formie konkursu ofert zgodnie z trybem             
          wymienionym  w ustawie   o działalności pożytku publicznego i wolontariatu
    13. Klub Sportowy Funakoshi Shotokan Karate ( III otwarte Mistrzostwa 
           Polski Karate Shotokan FSKA w Kowarach )                                             -  2000 zł. 
    14.Klub Sportowy  Funakoshi Shotokan Karate( XV Międzynarodowe 
          Letni Seminarium Shotokan Karate i IV Turniej Funakoshi Cup              -  6000 zł.
          im. Leszka Drewniaka   w Kowarach
    15. Stowarzyszenie Miłośników Sportu                                                                 - 6000 zł.
    16. Stowarzyszenie Wędkarskie Alternatywa w Kowarach                                - 1000 zł.  
    17. Towarzystwo Kolarskie Karkonosze TOUR w Jeleniej Górze                    - 8 000 zł.

Ad3.Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem im. NMP 
w sprawie dofinansowania remontu zabytkowego kościoła w Kowarach ustosunkowała się 
pozytywnie do tego wniosku i  przeznaczyła  w przyszłorocznym budżecie na ten cel  kwotę 20 000 
zł .( cztery głosy za , jeden wstrzymał się).

 Ad4.
Komisja po zapoznaniu się z pismem Prywatnego Przedszkola „Krokodyl Schnappi”  
 przychyla się do prośby Pani Ewy Król w sprawie rozłożenia na II raty niesłusznie pobranej  kwoty 
20. 800 zł. w terminach zaproponowanych przez właścicielkę przedszkola.
W drugiej sprawie, w związku z pismem Pani Król o podniesienie dotacji na dzieci 5-6 letnie z 75% 
na 100 % , Komisja jednogłośnie ustosunkowała się negatywnie. Jednocześnie Komisja w dyskusji 
wypowiedziała się ,że w przypadku zmian przepisów oświatowych  umożliwiających prowadzenie 
grup żłobkowych w przedszkolach, wróci do tematu dotowania i wysokości dotacji dla  dzieci 2- 
letnich. 

Ad5.
Komisja pozytywnie odniosła się do pisma Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Jagiellońskiej Nr 3,5 
i 7 w sprawie  budowy parkingu osiedlowego i ujęcie wynikających potrzeb finansowych odnośnie 
tej inwestycji w budżecie Miasta w roku 2011.

Ad6.
Komisja po zapoznaniu się z pismem Komendy Miejskiej Policji w Jeleniej Górze jednogłośnie 
negatywnie zaopiniowała możliwość przeznaczenia środków finansowych w budżecie roku 2011 
dla policji jeleniogórskiej. Argumentowała to tym ,że z budżetu Miasta biorąc pod uwagę porządek 
i bezpieczeństwo, od wielu lat dotowane są dwa etaty funkcjonariuszy policji i jest to nie mały 
wydatek bo  sięgający kwoty ok. 85 000 zł. rocznie.



Ad7.
Wniosek  Pana Piotra Tyrawy w sprawie ujęcia w budżecie Miasta w roku 2011 zadania  „Budowa 
parkingów przy ul. Bema i Topolowej etap II” został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.

Ad8.
Komisja odniosła się do wniosków Komisji Ładu i Porządku   w zakresie  ujęcia ich w budżecie 
Miasta na rok 2011 .

9. Odnośnie wniosku o założenie spowalniaczy na ul. Szkolnej na odcinku Leśnej do ul. Bema 
uznała ,że w pierwszym rzędzie  należy dokonać rozpoznania czy spowalniacze i jakiego 
rodzaju można zakładać na ulicy o dosyć dużym nachyleniu. W przypadku uzyskania 
pozytywnej odpowiedzi ,ze względu na bezpieczeństwo uczniów zadanie to winno znaleźć 
się w budżecie roku 20011. 

10. Przewodnicząca G. Pohoska nadmieniła ,ze potrzeba taka występuje również na ul. 
Wiejskiej i Kowalskiej oraz Podgórzu.

11. Komisja w sprawie przycinki drzew od ul. Bema uznała ,że większość drzew została w 
związku z prowadzonymi pracami już usunięta , natomiast pozostałe drzewa( wierzba) 
zostanie wycięta w ramach zadań doraźnych.

12. Odnośnie zwiększenia środków na utrzymanie czystości w mieście Komisja uważa ,że temat 
jest ważny i należy go  rozważyć w szerszym gronie radnych w kontekście potrzeb i zakresu 
sprzątania poszczególnych dzielnic miasta.

Wnioski:
1.Komisja wnioskuje o przyznanie w przyszłorocznym budżecie Rzymskokatolickiej 
Parafii  im. NMP 20 000 zł. na remont zabytkowego Kościoła w Kowarach.
2.Komisja wnosi o ujęcie w budżecie Miasta na rok 2011 budowy parkingu osiedlowego 
przy ul. Jagiellońskiej Nr 3,5 i 7.
3.Komisja wnosi o ujęcie w projekcie budżetu na rok 2011 zadania ”Budowa parkingów 
przy ul. Bema i Topolowej” –etap II.
4. Komisja wnioskuje , aby Referat Gospodarki i Infrastruktury Technicznej dokonał 
rozeznania odnośnie możliwości zakładania spowalniaczy na ulicach o dosyć dużym 
nachyleniu ( jeśli tak ,to jakiego rodzaju).
5.Komisja prosi o odpowiedź  Referat  Gospodarki  i Infrastruktury Technicznej czy 
naprawa na ul. Szkolnej przy ogrodzeniu  szkoły krawężników i wymiana smołowej 
nawierzchni chodnika oraz naprawa chodnika wzdłuż placu zabaw na ul. Bielarskiej jest 
konieczna. W przypadku potwierdzenia potrzeby remontów na wskazanych odcinkach 
wymienionych ulic należy te zadania ująć w planie budżetu na rok 2011.
Ad 9.
Po sformułowaniu wniosków , wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca 
zamknęła posiedzenie Komisji.

  Wnioski Komisji:
1. Jak w streszczeniu obrad.

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Komisji 
                                                                                           
G. Pohoska                                                                                   G. Pohoska


